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Łukta, dni 01.09.2022 roku

Pan
Patryk Janusz Król

W odpowiedzi na PETYCJĘ (data wpływu do Urzędu 01.08.2022 roku) pragnę 

Pana poinformować, że Rada Gminy Łukta w czerwcu 2019 roku podjęła starania celem 

powołania Młodzieżowej Rady Gminy . Informacje o możliwości zgłaszania kandydatur 

zamieszczone były w BiP oraz na tablicach ogłoszeń w poszczególnych Sołectwach na 

terenie Gminy. Wybory nie zostały przeprowadzone z uwagi na małe zainteresowanie 

młodzieży (zgłoszone zostały tylko dwie kandydatury).

Nie mam żadnych sygnałów od młodzieży o potrzebie powołania takiej Rady na terenie 

Naszej Gminy. Jednocześnie pragnę poinformować, że z petycją zostali zapoznani Radni 

na sesji Rady Gminy , która odbyła się w dniu 30 sierpnia 2022 roku.

Z poważaniem:


